
 



 





 

Aan: 

Voorzitter van Gedeputeerde Staten provincie Drenthe 
Mevr. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 

 

Assen, 10 februari 2022 

Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO over Cofinanciering 

Geachte voorzitter, 

Tijdens de begrotingsbehandeling 2022 werd duidelijk dat de toenemende vraag om cofinanciering 
aan de provincies een sterke ontwikkeling kent. Of het nu gaat om bijdragen uit Brussel of uit Den 
Haag, in toenemende mate wordt aan de provincies gevraagd eigen geld in te brengen om geld te 
ontvangen. De mogelijkheden waren voor Drenthe al relatief beperkt en uit het 
meerjarenperspectief blijkt niet dat dit de komende jaren zal verbeteren.  

In het regeerakkoord van het nieuwe kabinet zijn grote bedragen gereserveerd voor de 
maatschappelijke uitdagingen van Nederland. Denk hierbij aan wonen, klimaat en landbouw. De 
kans is behoorlijk, zoals ook tijdens de begrotingsbehandeling werd aangegeven, dat er om 
cofinanciering aan medeoverheden wordt gevraagd. naast dat de miljarden van het nieuwe kabinet 
helpen om maatschappelijke uitdagingen aan te pakken, kan het ook voor een impuls van de 
Drentse economie en dus nieuwe banen zorgen. De VVD Drenthe maakt zich daarom zorgen.   

Met name omdat de welvaart steeds schever over het land wordt verdeeld. Provincies met meer 
reserves voor cofinanciering kunnen makkelijker anticiperen en daardoor profiteren van landelijke 
en Europese regelingen. RUG-hoogleraar regionale arbeidsmarktanalyse Jouke van Dijk rekende 
het in een artikel van RTV Noord1 voor: “In 1996 is in het kader van het Langman-akkoord 
berekend dat het noorden 43.000 banen achterliep. Die analyse kan nu opnieuw gemaakt worden 
op basis van het recente E&E rapport. Daaruit blijkt dat de achterstand nu 64.000 banen is”.2 Op 
het gebied van wonen hebben we daarnaast kunnen constateren dat de gemeente Meppel geen 
subsidie vanuit de Woningbouwimpuls heeft ontvangen mede doordat de cofinanciering niet rond 
was. 

De VVD heeft daarom de volgende vragen: 

1. Is het college van Gedeputeerde Staten zich bewust van deze ontwikkelingen? 
2. Vind het college het belangrijk om te anticiperen op de grotere vraag om cofinanciering? 
3. Zo ja, op welke manier is de provincie voornemens om te anticiperen op de grotere vraag 

om cofinanciering? 
4. Is het huidige Besluit Begroting en Verantwoording provincies en gemeenten een 

belemmering om cofinanciering vanuit reserves te activeren? 

 

Namens de VVD fractie, 

Kees Vianen 

 

 
1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/892282/noord-nederland-altijd-op-de-tweede-rang 
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